



# Luaskan perniagaan anda dengan tenang

Melindungi perniagaan anda daripada sebarang kejadian malang yang boleh menjejaskan pertumbuhan perniagaan anda

## MANFAAT-MANFAAT



### Manfaat Kematian atau Keilatan Kekal dan Menyeluruh

Perlindungan Pembiayaan Perniagaan tertunggak sekiranya berlaku kematian atau Keilatan Kekal dan Menyeluruh.



### Manfaat Matang

Peserta layak untuk mendapatkan jumlah baki Akaun Pelaburan Risiko Peribadi (PRIA) apabila sijil telah matang.



### Manfaat Serahan

Peserta layak untuk mendapatkan jumlah baki Akaun Pelaburan Risiko Peribadi (PRIA) apabila sijil diserahkan.



Manfaat-manfaat yang layak dibayar di bawah Sijil Takaful ini adalah dilindungi oleh PIDM sehingga hadnya. Sila rujuk Risalah TIPS PIDM atau hubungi Takaful Ikhlas Family Berhad atau PIDM (layari [www.pidm.gov.my](http://www.pidm.gov.my)).

## Sentiasa Mengiringi Anda

Tertakluk pada Terma dan Syarat



03-2096 3000



[www.mbsbbank.com](http://www.mbsbbank.com)



MBSB Bank

# IKHLAS Group Credit Term Takaful - Komersial

## (IKHLAS GCTT - KOMERSIAL)

KELAYAKAN (UNTUK PELANGGAN KORPORAT, SME DAN KOMERSIAL MBSB BANK)	
Had Umur Kemasukan (umur akan datang)	21 - 70 tahun
Had Umur Matang (umur akan datang)	75 tahun untuk perlindungan Kematian 65 tahun untuk perlindungan Keilatan Kekal dan Menyeluruh
Tempoh Perlindungan (termasuk tempoh interim)	Tempoh Minimum : 1 tahun Tempoh Maksimum : 20 tahun
Amaun Perlindungan	<b>Manfaat Kematian atau Keilatan Kekal dan Menyeluruh :</b> Minimum : RM1,000 Maksimum : Tertakluk kepada kelulusan pengunderaitan Takaful IKHLAS <sup>1</sup> Had Tanpa Perubatan : RM1,000,000 <sup>2</sup>  <b>Nota:</b> <sup>1</sup> Pengunderaitan tertakluk kepada had setiap Orang Yang Dilindungi (untuk permohonan berganda) seperti berikut : a) RM400,000 dan ke bawah : Tiada pengunderaitan b) Melebihi RM400,000 : Tertakluk kepada pengunderaitan  <sup>2</sup> Sehingga umur 50 tahun melainkan pemeriksaan perubatan diperlukan

IKHLAS GCTT - KOMERSIAL adalah produk patuh Syariah. Sila rujuk sijil takaful anda untuk maklumat lanjut, terma dan syarat produk. Risalah ini menyediakan maklumat am sahaja dan ia bukan kontrak produk ini. Anda dinasihatkan untuk merujuk kepada ilustrasi manfaat dan helaian keterangan produk untuk maklumat terperinci berkenaan ciri-ciri penting dan manfaat-manfaat pelan untuk pemahaman yang lebih baik sebelum menyertai pelan ini.

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi:

Pelan takaful ini diedarkan oleh:

Pelan ini diuruskan oleh:

**MBSB BANK BERHAD**  
Menara MBSB Bank, PJ Sentral  
Lot 12, Persiaran Barat  
Seksyen 52, 46200 Petaling Jaya  
Selangor Darul Ehsan

Emel: [wealthmanagementdepartment@mbsbbank.com](mailto:wealthmanagementdepartment@mbsbbank.com)

